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Antal närvarande: 22

 Reflektioner kring tidigare engagemang
o Inriktning

 Bra evenemang
 Uppskattat med mat till evenemangen

o Tidpunkter
 Önskemål om att större publik – nå ut till fler i bättre tid

 Finns en maillista som hade varit önskvärd att komma åt
 Krokoms annonsblad

 Finne en gemensam kalender för evenemang i kommunen för att 
undvika att evenemang krockar med andra evenemang i kommunen

o Prissättning

 Vad händer framåt? 
o Lilljulkväll planeras 
o Friluftsdag
o Bakluckeloppis
o Inga musikevenemang planerade ännu
o Förslag mottages tacksamt
o Styrelsen vill att bygdegården ska användas oftare – relativt låg nyttjandegrad

 Vissa inköp planeras för att möjliggöra för fler typer av evenemang

 Förslag på evenemang/förbättring
o Finns önskemål om att inte ha så högljudd musik
o Klassisk musik
o Folkmusik
o Vissång
o Roger Bäck
o Kjell-Erik Jonasson – kväll med öl och mat etc
o Ellen Sundberg
o Teatergrupper
o Hoven Droven
o Hjulfest (på sommaren) – typ matstafett
o Typ Blue mountain boys
o After Work
o Gammeldanskurs – polka etc.
o Husmorsgymnastik
o Dragspelsmusik
o Filmvisning

 Byekonomi
o Preliminär balansrapport skickat på mailen
o Större inkomster än i fjol



o Elkostnaderna betalas framöver månadsvis i stället för kvartalsvis så det går 
inte att göra några jämförelser förrän vid årsskiftet

 Praktiska frågor
o Snöröjning

 Det finns ett flertal som kan snöröja
 Stig Engström
 Maria Engström
 Mats Olofsson
 Örjan Ernehed
 Gösta Persson

 Möjlighet till viss ekonomisk ersättning finns likt tidigare år

o Sortering och arkivering av gamla handlingar
 Bodil Persson
 Stig Nilsson
 Gunbritt Palmqvist
 Ann-Charlotte Nilsson
 Lotta Ernehed
 Maria Engström kontaktar Föreningsarkivet för en första kontakt

 Finns intresse av att sortera/rensa på skolan? Finns många saker som 
är trasiga och antagligen har relativt affektionsvärde för byborna

 Lämna inte böcker och magasin på skolan

o Ansvariga för badhuset
 Finns mögeltillväxt – spår efter fukt

 Kan vara en idé att sätta in en avfuktare
 Gunbritt Palmqvist håller koll på städlista, kontanter och inköp av 

tvättmedel
 Gösta Persson håller koll på att det inte fryser i källaren

 Framtiden för badhuset
 Kommer att krävas stora renoveringar inom en överskådlig 

framtid
 Dyra driftskostnader
 Styrelsen kommer att presentera ett förslag för badhuset till 

årsmötet eller tillsätta en arbetsgrupp som tar fram förslag
 Arrendeavtalet har diskuterats med Maria Thorén och dialog 

kommer att hållas löpande framöver

Välkommen till Mats Olofsson, Gun Sjöström och Måns Rask


